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CONCEPT VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

SATURNUS/HENDRIKS COPPELMANS 19 NOVEMBER 2022 

 

Aanwezig: Rik Aldenhuijsen, Roland van den Berkmortel, Loes Boley, Karlijn 

Coolen, Marieke van Creij (vanaf 10.30 uur), Jeroen Egelmeers, Will 

Ellenbroek, Willem Jan van Gendt, Fleur Helleman, Erik van den Hoogen, 

Harry Jaegers, Paul Jaegers, Greetje Kleijne, Matthijn Kunz, Bas Muselaers, 

Lieke Plug, Rob Postma, Jop Prinsen, Remco Rijntjes, Floor Roosen, Tom 

Schoonderbeek, Maria Spekschoor, Ary Stuifbergen, Laura Timmermans, 

Hans Verhoeven, Mirjam Verweij-van Lanen, Nova van de Wijdeven, Evi Wolfs 

en Hans van Zon 

het bestuur: Ronald van Eeken, Demi Gobes, Jesse Jaspers, Olaf Melsen, 

Anke van de Rijt, Willem-Jan Zanders en Ingrid Plug (notulen)                      

Afwezig met kennisgeving: Ine de Groot, Bart Schmeits, Kim Sterken-Staelens 

 

1. Opening                                                                                                

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.   

 

2. Vaststellen agenda  

Er zijn geen aanvullende agendapunten.  

 

3. Mededelingen                                                                                                       

De voorzitter heeft een aantal mededelingen: 

 

Tot op heden wordt de vereniging nog niet bestookt met een verhoging van de 

energiekosten. Bij het opstellen van de begroting 2022/2023 is geen rekening gehouden 

met een verhoging. Bij het maken van de nieuwe begroting zal echter wel met een 

eventuele verhoging van de energiekosten rekening worden gehouden. 

 

a. Teamtaken, scheidsrechters  

Vanaf dit seizoen zijn teams zelf verantwoordelijk voor het aanleveren van 

scheidsrechters. Dit betekent dat van een aantal teams spelers/speelsters nog opgeleid 

dienen te worden tot scheidsrechter. Vorenstaande is reeds in de bijeenkomst van 

teamcontactpersonen 1 oktober jl. aan de orde gesteld. Erik van den Hoogen, 

scheidsrechtercoördinator vraagt aan de teams namen door te geven van degene die de 

betreffende wedstrijden kunnen fluiten en Laura Timmermans vraagt dit na voor wat 

betreft het tellen van de wedstrijden. Vervolgens zal in de app van teamcontactpersonen 

kort voor het weekend een overzicht van de indeling van fluiten en tellen gestuurd 

worden. 

Marieke van Creij geeft aan dat bij een van de eerste wedstrijden van dit seizoen die zij 

floot er 2 jeugdleden moesten tellen die niet wisten hoe dit moest. Het is de rol van 

teamcontactpersonen om leden uit te leggen hoe te tellen. Op de website van de Nevobo 

is een filmpje beschikbaar met uitleg over het Digitaal WedstrijdFormulier (DWF). 

Voorgesteld wordt dit mee te sturen in de app van de teamcontactpersonen. Daarnaast 

zou er een handleiding (1 A4-tje) beschikbaar moeten zijn op de tafel van de tellers. Er 

blijken nog veel problemen met het DWF te zijn.  

  

Hans Verhoeven en Will Ellenbroek vragen aandacht voor het tekort aan 

regioscheidsrechters.  
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b. Jubileumjaar 60-jarig bestaan Saturnus/Hendriks Coppelmans 2023 

In het kader van het 60-jarig jubileum van Saturnus in 2023 wordt er iedere maand 

een activiteit georganiseerd. 

c. Jubileumopening/Nieuwjaarsbijeenkomst 14 januari 2023 

14 januari 2023 vindt de opening van het jubileumjaar plaats tijdens de 

nieuwjaarsbijeenkomst.   

d. Organisatie eindfeest 15 april 2023 

Heren 1 zal (in plaats van dames 6) de organisatie van het eindfeest op 15 april 2023 

op zich nemen.  

e. Club van honderd, mail Will Ellenbroek 

Will Ellenbroek vertelt dat Maria Spekschoor (20 jaar CvH-bestuurder) en hij (na ruim 

30 jaar) per 1 januari 2023 officieel stoppen met hun werkzaamheden voor de Club 

van honderd. Zij zijn heel blij, dat Marieke Weerts en Laura Timmermans aangegeven 

hebben om het stokje van hen over te nemen. Dit willen ze hierbij dan ook graag 

persoonlijk aan de vergadering meedelen.  

Will bedankt Rob Theunisse en Jeanny Rutten voor hun bijdrage aan de Club van 

honderd. Tot slot geeft Will aan nog 3 nieuwe sponsors voor de Club van honderd 

gevonden te hebben. Het bestuur spreekt haar dank uit voor de werkzaamheden die 

Will en Maria voor de Club van honderd hebben gedaan.  

 

4. Verslag vergadering 20 november 2021 

Geen op- of aanmerkingen en het verslag wordt hierbij goedgekeurd. 

 

5. Jaarverslag vereniging 2021/2022 

Het jaarverslag, is een openbaar verslag, zal op de website gepubliceerd worden.  

 

6. Mandaat bestuur  

• In de bestuursvergadering is er over gesproken dat in november aan de leden 

toestemming wordt gevraagd voor de vaststelling van een budget dat reeds is 

ingegaan. Dit is niet zoals het zou moeten gaan. Om vorenstaande te voorkomen, zou 

het een optie kunnen zijn om voortaan 2x per jaar een Algemene Ledenvergadering 

te houden (in mei en november) In de vergadering van mei kan dan de begroting 

voor het volgend seizoen ter goedkeuring aan de leden worden voorgelegd. Ook de 

Algemene Ledenvergadering eerder laten plaatsvinden zou een optie kunnen zijn.  

• Hans van zon geeft aan dat de Algemene Ledenvergadering lang geleden opdracht 

heeft gegeven de contributie jaarlijks te indexeren. De penningmeester meldt dat dit 

ook gebeurt en meegenomen wordt in het budget. 

• Ary Stuifbergen stelt voor om in de begroting € 5.000, = of € 10.000, = te reserveren 

voor onvoorziene uitgaven en dit jaarlijks te bekijken.  

• Rob Postma geeft aan dat de kans groot is dat de energiekosten omhooggaan. 

• De vergadering gaat er mee akkoord om het bestuur een mandaat te geven van       

€ 5.000, = bij overschrijding van het budget zonder dat de Algemene 

Ledenvergadering hierover geïnformeerd dient te worden in een extra Algemene 

Ledenvergadering. 

 

7. Oproep vrijwilligers 

Tijdens de presentatiedag is Anke van de Rijt bij alle aanwezige teams geweest en heeft 

een oproep voor vrijwilligers gedaan. Daar zijn heel veel namen uit voort gekomen. De 

TC Heren wordt uitgebreid met Tom Schoonderbeek, de TC Dames met Evi Wolfs en de 

TC Jeugd zal ondersteund worden door Greetje Kleijne, Lotte Kouwenberg en Nila van 

den Heuvel. Op een aantal onderdelen is het bestuur nog op zoek naar vrijwilligers.  

Rik Aldenhuijsen informeert of er een overzicht beschikbaar is met alle functies/taken 

waar men nog vrijwilligers voor zoekt. Er is geen overzicht voorhanden maar er wordt 

onder andere nog ondersteuning voor de penningmeester alsmede sponsoring gezocht.   
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8. Financieel verslag 

a. Verantwoording seizoen 2021/2022 

• De penningmeester bedankt Margreet van Gelder en Hans Verhoeven voor hun 

werkzaamheden ten aanzien van de contributie- en ledenadministratie en licht een en 

ander nader toe. 

• Het beachseizoen loopt van juni tot en met september. 

• De kosten van zaalhuur zijn gestegen, met name die van het Udens College. 

• De kosten van trainers zijn ook hoger uitgevallen.  

• Ary Stuifbergen informeert of het zand van de beachvelden van gemeente is. Dit 

klopt maar Saturnus heeft de verplichting om het zand te vervangen.  

• Willem Jan van Gendt merkt op dat 60% van de kosten van het vervangen van het 

zand, de kosten zijn van de toplaag die eraf gehaald dient te worden en getest moet 

worden op verontreiniging. 

• De bar heeft minder inkomsten opgeleverd. Dit is logische aangezien de bar minder 

geopend is geweest.  

• Een aantal sponsors is gestopt. 

• Er waren veel acties die veel opgebracht hebben. 

• Hans van Zon verzoekt om op te nemen dat het minikamp betaald wordt door de club 

van honderd.  

• Will Ellenbroek verzoekt het bestuur om in publicaties meer te vermelden wat de club 

van honderd financiert.  

• De penningmeester geeft aan dat wanneer leden iets willen organiseren zij een 

verzoek voor een financiële tegemoetkoming kunnen indienen bij de Stichting 

Saturnus.  

• Tom Schoonderbeek heeft een aantal ideeën ten aanzien van de beachvelden. Dit is 

reeds bekend bij de voorzitter. Wanneer andere leden hier ook ideeën over hebben, 

wordt gevraagd dit Tom te laten weten zodat een en ander gezamenlijk opgepakt kan 

worden.   

 

b. Verslag kascommissie 

Zie bijlage. 

 

De penningmeester geeft aan dat de kascommissie (Twan van Hout en Ary Stuifbergen) 

op 14 november 2022 bijeen is geweest en de kascontrole heeft uitgevoerd. Lieke Plug 

kon hierbij, in verband met verblijf in het buitenland, niet bij aanwezig zijn. De 

penningmeester heeft een en ander in duidelijk leesbare cijfers gepresenteerd.  

Ary Stuifbergen geeft aan dat de kascommissie alles heeft gecontroleerd (afschriften van 

banken bekeken, bankboeken gecontroleerd, de balans beoordeeld, steekproeven 

genomen) en zij hebben geconstateerd dat de stukken in orde zijn. De kascommissie 

stelt de leden dan ook voor hun goedkeuring uit te spreken over het financieel verslag 

over de periode 1 juli 2021 t/m 30 juni 2022 en de penningmeester alsmede het bestuur 

decharge te verlenen voor het door hen gevoerde financiële beleid. De vergadering gaat 

hiermee akkoord en decharge wordt verleend. De kascommissie bedankt de 

penningmeester voor zijn werkzaamheden.  

 

c. Benoeming nieuwe kascommissie 

Naast Twan van Hout en Ary Stuifbergen maakt Lieke Plug deel uit van de kascommissie. 

Na een zittingstermijn van 3 jaar is Ary Stuifbergen aftredend en is de kascommissie op 

zoek naar een nieuwe kandidaat. Erik van den Hoogen stelt zich hiervoor beschikbaar. De 

Algemene Ledenvergadering gaat hiermee akkoord.  

Marieke Weerts stelt voor om ook een oproep te doen bij de leden die nu niet aanwezig 

zijn.   

 

9. Begroting 2022/2023 

• Voor de Guppiegym en Saturnus Speeltuin is er geen traditioneel lidmaatschap maar 

wordt gebruik gemaakt van een strippenkaart.  
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• De penningmeester stelt voor om de voorliggende begroting goed te keuren en geen 

contributieverhoging, met uitzondering van de indexatie, te laten plaatsvinden. De 

Algemene Ledenvergadering geeft haar goedkeuring aan de voorliggende begroting.  

 

10. (Her)benoeming bestuursleden, volgens rooster van aftreden  

Aftredend/Herbenoeming: Ingrid Plug, secretaris 

Naar aanleiding van de Algemene Ledenvergadering van 20 november 2021 is in het 

Dagelijks Bestuur besloten het rooster van aftreden aan te passen zodat het Dagelijks 

Bestuur niet gelijktijdig af kan treden.  

Het bestuur stelt voor om Ingrid te herbenoemen als secretaris. De vergadering stemt 

hiermee in.  

 

Organogram 

• Evi Wolfs toevoegen aan TC Dames. 

• Will Ellenbroek stelt voor de Club van honderd toe te voegen.  

• Hans Verhoeven verzoekt om de WAV toe te voegen.  

• Tevens zullen de namen in het organogram geactualiseerd worden.  

 

Maria Spekschoor is van de sociale commissie en stuurt onder andere bij overlijden van 

familieleden van leden een kaartje namens de vereniging. In de nieuwsbrief zal de 

sociale commissie onder de aandacht gebracht worden.  

 

11. Commissie van beroep 

De commissie van beroep, bestaande uit Riny van den Heuvel, Gerrit Meijer en Hans 

Verhoeven, heeft afgelopen seizoen wederom niet in actie hoeven te komen.  

 

Voor de commissie van beroep is een rooster van aftreden opgesteld zodat leden van  

van deze commissie voor een termijn van 3 jaar zitting kunnen hebben in de commissie 

en dat dit 2 keer verlengd kan worden (dus maximaal 9 jaar).  

Gerrit Meijer heeft eerder al aangegeven als eerste te willen aftreden. Ary Stuifbergen is 

bereid hem op te volgen. In de nieuwsbrief zal een oproep gedaan worden voor leden 

voor de commissie van beroep.  

 

Jubileumjaar 

• Het logo voor het jubileumjaar in verband met het 60-jarig bestaan van Saturnus in 

2023 is ontworpen door Sander Broeksteeg. 

• In het jubileumjaar zijn er veel activiteiten gepland voor alle geledingen binnen de 

vereniging. Zo zijn er plannen voor een beachtoernooi op de Markt in Uden. Er is 

besloten om dit op de Markt te houden onder andere ter promotie van de vereniging. 

Dit is een extra kans om de vereniging meer op de kaart te zetten. Ook wordt 

gedacht aan het verzorgen van een clinic tijdens dit weekend. Hans van Zon is van 

mening dat het houden van een beachtoernooi bij het MuzeRijk ook goed 

georganiseerd kan worden. Het bestuur is echter van mening dat de Markt een 

grotere attentiewaarde heeft dan de beachvelden bij het MuzeRijk.   

• Jeroen Egelmeers geeft aan dat in Gemert het beachtoernooi ook in het centrum 

wordt georganiseerd.  

• Ary Stuifbergen stelt voor om nog eens met een aantal mensen om de tafel te gaan 

zitten en te kijken naar wat de beste locatie is voor een beachtoernooi. Daarnaast 

spreekt hij zijn complimenten uit voor de ambitie die het bestuur heeft om het 

jubileumjaar op deze wijze invulling te geven.  

• Mirjan Verweij mist een activiteit voor de 16- t/m 25-jarigen. Demi geeft aan dat voor 

deze groep de marathon wordt georganiseerd. 

• De vergadering gaat akkoord met een budget van € 15.000,= voor het 

beachtoernooi. Wanneer verwacht wordt dat er met het totale budget voor het 

jubileumjaar boven de € 25.000,= uitgekomen gaat worden, zal een Algemene Leden  

vergadering bijeen geroepen worden. 
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12. Rondvraag 

Loes Boley  

Aangezien de Algemene Ledenvergadering een besloten vergadering van de leden is, 

vraagt zij zich af of het wenselijk is en ook in het kader van AVG om het verslag van de 

Algemene Ledenvergadering op de website te publiceren. Daarnaast vraagt zij zich of dit 

statutair mag. Statutair is dit akkoord maar het bestuur zal vorenstaande meenemen.  

 

Ary Stuifbergen 

Geeft aan dat de Club van honderd gedurende al die jaren heel veel geld heeft 

opgehaald.  

 

Hans van Zon 

Vindt het verheugend dat het ledenaantal groeit. Het aantal jongens blijft echter wel 

achter en hij verzoekt het bestuur om er nog eens over na te denken hoe meer jongens 

aan de vereniging te kunnen binden.  

 

13. Sluiting 

De voorzitter bedankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid. 

 

 


